
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XII/2015 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 29.09.2015 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.11
10 

udział wzięło 12 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Radni nieobecni: 

       - Pan Janusz Gajda, 

       - Pan Łukasz Majka, 

       - Pani Iwona Sikora. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz, 

-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy – Pani Barbara Dąbrowa, 

      -    sołtysi i inni goście.  

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, 

              stanowiących własność Gminy Pilica, 

          b) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica,  

          c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, 

          d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015 – 2026, 

          e) zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

          f) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kidowie,  

        g) przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu  

            z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych. 

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

    Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad.  

      Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad sesji,  

      który radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję. 

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwały w sprawach: 

      - uchylenia uchwały Nr XI/64/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie zmiany do uchwały  

         Nr V/32/99 z dnia 15 marca 1999 r. w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej 

         im. Gryszczuka Newskiego w Pilicy, 
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      - ustalenia obwodów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Pilica, 

      - zmiany Uchwały Nr XI/73/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy dotyczącej udzielenia pomocy  

         finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego - w związku  

         z nieprawidłowością wskazaną przez Regionalną Izbę Obrachunkową  

      oraz o wykreślenie z porządku obrad sesji podpunktu „c” o treści „wyrażenia zgody na zbycie  

      nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica”. 

      Wyjaśnił, że projekty uchwał, które zaproponował wprowadzić do porządku obrad sesji, zostały  

      przedstawione radnym na wspólnym posiedzeniu Komisji. Poinformował, że przyczyną  

      wycofania z obrad projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej  

      własność Gminy Pilica, zabudowanej budynkiem byłej szkoły w Sławniowie, jest zgłoszona 

      na posiedzeniu Komisji propozycja dokonania podziału geodezyjnego działki celem  

      wydzielenia: placu zabaw, boiska i miejsca do zatrzymywania się autobusu szkolnego, których  

      to nieruchomości proponuje się nie sprzedawać.            

      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana  

      Burmistrza.  

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie uchylenia  

      uchwały Nr XI/64/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie zmiany do uchwały Nr V/32/99  

      z dnia 15 marca 1999 r. w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Gryszczuka  

      Newskiego w Pilicy został przyjęty jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za). 

      Wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia obwodów szkół   

      podstawowych prowadzonych przez Gminę Pilica został przyjęty jednogłośnie (12 radnych  

      na 12 obecnych głosowało za). 

      Wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

      Nr XI/73/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy dotyczącej udzielenia pomocy finansowej  

      Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego został przyjęty jednogłośnie 

      (12 radnych na 12 obecnych głosowało za). 

      Wniosek o wykreślenie z porządku obrad sesji podpunktu „c” o treści „wyrażenia zgody  

      na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica” został przyjęty jednogłośnie  

      (12 radnych na 12 obecnych głosowało za). 

      Radni otrzymali projekty uchwał w ww. sprawach na wspólnym posiedzeniu Komisji,  

      poprzedzającym sesję.  

      W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad sesji z przyjętymi  

      zmianami, przedstawiający się następująco:      

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, 

              stanowiących własność Gminy Pilica, 

          b) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica,  

          c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015 – 2026, 

          d) zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

          e) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kidowie,  

        f) przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu  

            z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych, 

          g) uchylenia uchwały Nr XI/64/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie zmiany do uchwały  

              Nr V/32/99 z dnia 15 marca 1999 r. w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej  

              im. Gryszczuka Newskiego, 

          h) ustalenia obwodów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Pilica, 

          i) zmiany Uchwały Nr XI/73/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy dotyczącej udzielenia  

              pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego. 
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      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji (Protokołu Nr XI/2015 z dnia 27.08.2015 r.), który był wyłożony do wglądu  

    w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad 3.  

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji.  

Pan Marek Koniec zwrócił się z prośbą o wybudowanie wodociągu przy ul.Raszki w Pilicy 

- poprosił o uwzględnienie zadania w budżecie gminy na 2016 r. Poprosił również o utwardzenie 

odcinka drogi w Pilicy o długości ok.100m od ul.17 Stycznia w kierunku posesji Pana Wypycha.   

Pan Tomasz Kwiecień zgłosił potrzebę położenia nawierzchni asfaltowej na odcinku drogi  

w Dobrej o długości ok. 120m pomiędzy posesją Pana Szymusika i Pana Furgacza. Poza tym 

poprosił o wykonanie odcinka drogi o długości ok. 20m w Sławniowie na osiedlu przy 

ul.Piaskowej, który połączy dwa odcinki drogi. Zapytał czy budowa dróg na terenach 

poscaleniowych zostanie ukończona w terminie. 

Pan Wojciech Gamrot podjął sprawy, dotyczące:  

- spowodowania wymiany drewnianych słupów - telefonicznego i energetycznego przy  

   remontowanym moście w Sławniowie, a przy okazji wymiany przesunąć słupy, 

- realizacji dodatkowych wniosków o zakup i montaż kolektorów słonecznych, złożonych  

   po terminie, o co pytają mieszkańcy, 

- czy w 2016 r. planuje się dofinansowanie demontażu i utylizacji pokryć dachowych  

   zawierających azbest w ramach środków zewnętrznych,    

      - w związku z budową mostu w Sławniowie niszczeniu ulega ul.Wodna ze względu  

         na nadmierny ruch samochodów ciężarowych – czy w związku z tym gmina zawarła stosowną  

         umowę z Powiatowym Zarządem Dróg. 

      Pan Marcin Omyła zwrócił się z prośbą o założenie 2 lub 3 lamp oświetlenia ulicznego  

      w Cisowie przy drodze na odcinku, gdzie mieszkaniec prowadzi agroturystykę.  

      Poprosił również o wycięcie krzaków przy drogach wyjazdowych z łąk w Kleszczowie  

      na „Podgórzu”i zgłosił, że naprzeciwko remizy OSP w Kleszczowie pękła płytka i zapadła się. 

      Pan Kazimierz Grzesiak zapytał czy przedstawiciel gminy będzie uczestniczył przy odbiorze  

      drogi powiatowej w Dzwono-Sierbowicach. Zwrócił uwagę, że wykonawca potraktował zadanie 

      lekceważąco – jest dużo nieprawidłowości np. pasy w pobliżu szkoły prowadzą w krzaki.  

      Pan Tomasz Karpała poprosił, aby koło budynku po byłej szkole w Sławiowie, gdzie zatrzymuje  

      się autobus szkolny, wytyczyć od strony drogi prowadzącej do Dobrej miejsce i zrobić mostek,  

      aby dzieci mogły bezpiecznie przechodzić.  

      Ponadto poruszył następujące sprawy: 

      - w miejscach parkingowych w Pilicy wypadają kostki, 

      - czy byłaby możliwość, aby radca prawny raz w miesiącu udzielał porad zainteresowanym  

         mieszkańcom gminy, 

      - konserwator zabytków uniemożliwił zakładanie solarów mieszkańcom rynku w Pilicy  

         – poprosił o interwencję u konserwatora, aby w przyszłości mieszkańcy rynku mogli  

         skorzystać z dofinansowania na zakup i montaż solarów,    

      - wykosić plac przy ul.Markowskiej w Pilicy. 

      Pan Arkadiusz Wieczorek zabrał głos w sprawie zgłoszonej przez mieszkańców „domków”  

      w Wierbce, że płacą za wodę na podstawie zużycia wskazanego przez wodomierz główny,  
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      a nie wg zużycia wskazanego przez wodomierze indywidualne oraz że ciśnienie wody jest  

      za wysokie.  

      Zapytał czy wzorem solarów gmina mogłaby złożyć wniosek o dofinansowanie ze środków 

      zewnętrznych zakupu i instalacji ekologicznych pieców.   

      Innych interpelacji nie zgłoszono.  

 

Ad 4. 

            Pani Przewodnicząca podjęła sprawę, dotyczącą zawarcia kolejnych umów dzierżawy 

      nieruchomości gruntowych położonych w Wierbce, stanowiących własność gminy. 

      Projekt uchwały w tej sprawie, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu, omówił Pan  

      Burmistrz. Wyjaśnił, że wymienione w projekcie uchwały nieruchomości, to działki położone  

      koło bloków w Wierbce, na których posadowione są garaże, poza dwiema działkami, które  

      zagospodarowane są jako ogródki przydomowe. Zaznaczył, że proponuje się je wydzierżawić  

      dotychczasowym dzierżawcom na okres 3 kolejnych lat.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

      kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Pilica  

      pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/76/2015. 

            Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości  

      stanowiącej własność gminy, położonej w miejscowości Złożeniec, służebnością poprzez  

      udostępnienie nieruchomości pod lokalizację stacji transformatorowej oraz linii kablowej.  

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały  

      w przedmiotowej sprawie, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie  

      nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/77/2015. 

            Realizując przyjęty porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie  

      propozycji zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2026. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu,  

      przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz.  

      Wyjaśnił, że zmiana do Wieloletniej Prognozy Finansowej polega na wprowadzeniu  

      do wykazu przedsięwzięć na 2016 rok zadania – przebudowa drogi gminnej w miejscowości  

      Cisowa i ustalenia limitu zobowiązań dla tego zadania w wysokości 2.100.000 zł.  

      Poinformował, że wniosek o dofinansowanie z budżetu państwa należy złożyć w br. i dlatego  

      niezbędnie jest zabezpieczenie finansowania inwestycji w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji zmiany Wieloletniej  

      Prognozy Finansowej na lata 2015-2026. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2026 została podjęta  

      jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr XII/78/2015. 

            W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji 

      zmian w budżecie gminy.    

      Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok omówił Pan Skarbnik  

      wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy, dotyczących: 

      - zmniejszenia o 700.000 zł wydatków bieżących w dziale756 i zwiększenia o tę kwotę  

         dochodów bieżących w dziale 900 ze względu błędnie przyjętą klasyfikacją budżetową, 

      - zwiększenia dochodów i wydatków bieżących o kwotę 9.715 zł na zadnia zlecone w związku  
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         z przyznanymi dotacjami – na przygotowanie i przeprowadzenie wyborów do Sejmu i Senatu  

         RP (9.465 zł) oraz na realizację „Karty Dużej Rodziny” (250 zł),  

      - przeniesienia wydatków między działami i rozdziałami w związku z przewidywanym  

         niewykorzystaniem środków w niektórych działach i rozdziałach, a brakiem w innych działach  

         i rozdziałach,  

      - zmiany charakteru wydatków w zakresie zadań zleconych w dziale 750. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok  

      pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/79/2015. 

            Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP  

      w Kidowie. 

      Projekt uchwały w tej sprawie, zawierający propozycję udzielenia dotacji w wysokości 2.200 zł  

      z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu butów i umundurowania strażackiego dla jednostki  

      OSP w Kidowie odczytał Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski. 

      Przedstawiony projekt uchwały – podobnie jak inne projekty uchwał, stanowi załącznik  

      do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do propozycji udzielenia powyższej dotacji. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

      jednostki OSP w Kidowie pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/80/2015. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy, dotyczącej przekazania środków finansowych 

    dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków  

    inwestycyjnych. 

      Pan Burmistrz omówił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśnił, że proponuje udzielić dotacji w wysokości 6.000 zł na dofinansowanie zakupu  

      samochodu osobowego w policyjnej wersji nieoznakowanej dla Komisariatu Policji  

      w Ogrodzieńcu na wniosek Komendy Powiatowej Policji.   

      Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedstawionej propozycji. 

    Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

    dla Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków  

      inwestycyjnych pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/81/2015. 

            Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

      Nr XI/64/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie zmiany do uchwały Nr V/32/99 z dnia  

      15 marca 1999 r. w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Gryszczuka Newskiego. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Barbara Dąbrowa – Dyrektor Zespołu  

      Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół – zgodnie z projektem załączonym do niniejszego  

      protokołu.  

      Wyjaśniła, że Wydział Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach  

      stwierdził, że Uchwała Nr XI/64/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. jest niezgodna z prawem,  

      ponieważ obwody szkół powinny zostać ustalone odrębną uchwałą. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

      Nr XI/64/2015 z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie zmiany do uchwały Nr V/32/99 z dnia  

      15 marca 1999 r. w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Gryszczuka Newskiego.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/82/2015. 
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            Celem omówienia kolejnego projektu uchwały – tj. w sprawie ustalenia obwodów szkół  

      podstawowych prowadzonych przez Gminę Pilica, Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła 

      głosu Pani Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół. 

      Pani Dyrektor przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie – wg projektu załączonego  

      do niniejszego protokołu. 

      Poinformowała, że zgodnie z uwagami Nadzoru Prawnego proponuje się odrębną uchwałą   

      określić obwody szkół podstawowych prowadzonych przez gminę – Szkoły Podstawowej  

      nr 1 w Pilicy, Szkoły Podstawowej nr 2 w Wierbce i Szkoły Podstawowej nr 3  

      w Dzwono-Sierbowicach oraz uchylić uchwały z 2010 r., wprowadzające zmiany do uchwał 

      w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Wierbce i w Dzwono-Sierbowicach. 

      Nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia obwodów szkół  

      podstawowych prowadzonych przez Gminę Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/83/2015. 

            Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany  

      Uchwały Nr XI/73/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy dotyczącej udzielenia pomocy  

      finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego. 

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w ww. sprawie, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu. 

      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Skarbnik. Poinformował, że proponuje się uchylić §2    

      uchwały, który upoważnia Burmistrza do zawarcia z Powiatem Zawierciańskim umowy  

      na przebudowę drogi powiatowej Dzwonowice-Rokitno, ponieważ Regionalna Izba  

      Obrachunkowa wskazała taki zapis jako nieprawidłowy, gdyż upoważnienie Burmistrzowi  

      nadaje akt wyższego rzędu – ustawa.  

      Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanej zmiany Uchwały Nr XI/73/2015 dotyczącej  

      udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie 

      Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/73/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy dotyczącej  

      udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania publicznego  

      została podjęta jednogłośnie (12 radnych na 12 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr XII/84/2015. 

 

      Ad 5. 

            Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza  

o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

Nawiązując do sprawy budowy wodociągu przy ul.Raszki w Pilicy, Pan Burmistrz wyjaśnił,  

że w Pilicy po scaleniu i podziale nieruchomości, co miało miejsce kilka lat temu, przybyło 

terenów budowlanych, które w przyszłości należy uzbroić w media. Poinformował, że gmina 

posiada projekt na uzbrojenie terenu - koszt wykonania uzbrojenia wynosi ok.13.000.000 zł.  

Odnosząc się do wykonania wodociągu przy ul.Raszki Pan Burmistrz wyjaśnił, że postara się 

zadanie to uwzględnić w przyszłorocznym budżecie.  

W sprawie drogi na odcinku od ul.17 Stycznia do kilku domów Pan Burmistrz powiedział,  

że droga ta była już w br. naprawiana, ale jeżeli będzie taka potrzeba i będą możliwości 

finansowe droga zostanie doraźnie naprawiona.  

Pan Burmistrz nadmienił, że zna stan dróg na terenie gminy i zaznaczył, że poprawa dróg jest dla 

niego priorytetem. 

Wyjaśnił, że gdy będą możliwości podejmie działania celem poprawy stanu drogi w Dobrej 

pomiędzy posesją Pana Szymusika i Pana Furgacza.  

Poinformował, że obecnie gmina przygotowuje wniosek o dotację na budowę drogi w Cisowie  

w kierunku posesji Pana Rusa, ponieważ na tę drogę posiada projekt.   

      Odnośnie wykonania odcinka drogi, łączącego dwa odcinki dróg na osiedlu przy ul.Piaskowej  
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      w Sławniowie Pan Burmistrz wyjaśnił, że merytoryczni pracownicy Urzędu dokonają rozeznania  

      możliwości wykonania przedmiotowego odcinka drogi i postara się, aby został wykonany  

      w przyszłym roku.  

      W sprawie dróg na terenach poscaleniowych Pan Burmistrz powiedział, że jest to zadnie powiatu 

      i nie wie jaki jest termin ukończenia prac poscaleniowych, ale uważa, że w br. zostaną  

      zakończone.      

Jeżeli chodzi o przesunięcie i wymianę słupów telefonicznego i elektrycznego Pan Burmistrz 

wyjaśnił, że Urząd wystąpi do odpowiednich instytucji.  

Odnośnie realizacji wniosków o zakup i montaż kolektorów słonecznych złożonych po terminie, 

Pan Burmistrz poinformował, że została założona lista rezerwowa i w przypadku rezygnacji osób  

z listy podstawowej będą realizowane wnioski z listy rezerwowej wg kolejności złożenia 

wniosku.  

W sprawie dotacji do likwidacji wyrobów azbestowych Pan Burmistrz oznajmił, że jeżeli będą 

możliwości otrzymania dotacji na ten cel, to będzie czynił starania o uzyskanie dofinansowania. 

Odpowiadając na interpelacje dotyczącą niszczenia ul.Wodnej przez wzmożony ruch 

samochodów ciężkich, Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie można zatrzymać ruchu samochodów. 

Nadmienił, że samochody jeżdżą nie tylko ul.Wodną, ale również przez Cisowę oraz Dobą  

i Dobrą Kolonię. Powiedział, że zwróci się do Powiatowego Zarządu Dróg z prośbą o sprawną 

realizację inwestycji. 

W sprawie założenia dodatkowych lamp oświetlenia ulicznego w Cisowie Pan Burmistrz 

wyjaśnił, że jeżeli we wskazanym miejscu będą słupy elektryczne i doprowadzona piąta linia,  

to jedna lampa zostanie dołożona.  

Nawiązując do sprawy wycięcia krzaków w Kleszczowie, Pan Burmistrz wyjaśnił, że zarówno 

gmina jak i powiat sukcesywnie usuwają zakrzaczenia.  

Sprawę zapadniętej kostki w chodniku w Kleszczowie Pan Burmistrz powiedział, że przekaże  

do Powiatowego Zarządu Dróg. 

Odnośnie przebudowy drogi w Dzwono-Sierbowicach Pan Burmistrz wyjaśnił, że wykonawca 

na pewno realizuje zadanie zgodnie z projektem, a jeżeli będą jakieś mankamenty, gmina będzie 

interweniować u zarządcy drogi - w Powiatowym Zarządzie Dróg. 

W sprawie pasów na powyższej drodze Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi do Powiatowego 

Zarządu Dróg o spowodowanie, aby pasy prowadziły do chodnika.  

Odnośnie wysepki, zapewniającej bezpieczne wsiadanie do autobusu szkolnego, przy byłej 

szkole w Sławniowie Pan Burmistrz wyjaśnił, że w przyszłym roku zostanie przeprowadzony 

podział geodezyjny działki przy szkole, w wyniku którego gmina pozostawi na potrzeby 

mieszkańców teren pod wysepkę, plac zabaw, boisko sportowe.  

Jeżeli chodzi o uszkodzenia kostki w rynku Pan Burmistrz powiedział, że zgłaszane są  

na bieżąco do wykonawcy celem naprawy w ramach gwarancji.  

W sprawie zapewnienia pomocy prawnej dla potrzeb mieszkańców Pan Burmistrz wyjaśnił,  

że czynione są działania w tym kierunku - Starostwo zwróciło się z prośbą o udostępnienie 

lokalu do zorganizowania nieodpłatnej pomocy prawnej.  

W kwestii kolektorów słonecznych w strefie zabytkowej – w rynku w Pilicy Pan Burmistrz  

poinformował, że będzie rozmawiał z konserwatorem zabytków wówczas, gdy będą możliwości 

pozyskania dofinansowania na zakup i montaż kolektorów. 

Nawiązując do sprawy wykoszenia placu przy ul.Markowskiej Pan Burmistrz wyjaśnił,  

że w poprzednich latach prace porządkowe wykonywał Zakład Usług Wodnych  

i Komunalnych, a obecnie oprócz Zakładu zajmują się tym dwaj pracownicy zatrudniani 

okresowo w ramach robót publicznych – mają rozpocząć pracę ponownie od 01.10.2015 r. 

Odpowiedział, że plac zostanie wykoszony jeszcze w br., ewentualnie w przyszłym. 

W sprawie wodomierzy w „domkach” w Wierbce i ciśnienia wody Pan Burmistrz wyjaśnił,  

że będzie rozmawiał z Dyrektorem Zakład Usług Wodnych i Komunalnych. 

Odnośnie dofinansowania zakupu pieców ekologicznych Pan Burmistrz poinformował, że jeżeli  
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będzie możliwość pozyskania środków zewnętrznych na ten cel, to gmina złoży wniosek  

o dofinansowanie. 

 

      Ad 6. 

            Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych wniosków.  

      Pani Zofia Michalik – sołtys wsi Sierbowice poprosiła o uwzględnienie w budżecie gminy  

      na 2016 rok remontu drogi dojazdowej do pól - pomiędzy Szycami i Sierbowicami oraz  

      utwardzenia nowego odcinka drogi D 414 nazwanego „ściegnami”. Poprosiła również  

      o wykoszenie działki gminnej nr 420/1 przy ww. drodze. Poza tym Pani sołtys zgłosiła,  

      że lustro przy skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej i powiatowej w Sierbowicach jest niestabilne  

      i fałszuje obraz (oddala). 

      Innych spraw nie podjęto. 

 

      Ad 7. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.12
45

.  

       
 
 
                   


